
Saksprotokoll i Valnemnda - 03.10.2017  
 
Mona Røsvik Strømme (H) stilte spørsmål om det skulle vore søkt om fritak istadenfor permisjon i sak PS 
22/17, søknad om permisjon frå politiske verv i Hordaland fylkeskommune – Tom Christer Nilsen. 
Administrasjonen vil undersøke dette. 
 
Benthe Bondhus (SP) tok opp at det er ein fordel om forslag til val av medlemmer/varamedlemmer vert 
sendt elektronisk til administrasjonen, før møta i valnemnda. Ho peika på at dette er noko som og vil letta 
arbeidet for administrasjonen i førebuingsarbeidet før møta. 
 
 


